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Referat: Repræsentantskabsmøde, 28. februar 2017 
 

 
Umiddelbart før opstarten af repræsentantskabsmødet fik Uffe Mortensen ordet, hvor han fortalte 
lidt om den af FU udvalgte Ildsjæl Karina Blomberg fra Måløv Idræts Forening og som herefter fik 
overrakt BMSI’s Ildsjælspris for 2016. 
 
 
Dagsorden i henhold til lovene: 
 

1. Valg af dirigent 

 Formanden ledede mødet. 
 
2. Navneopråb (fremmødte foreninger) 

 Fremmøde: Ballerup Atletik, Ballerup Badminton, Ballerup Gymnastik, 
Ballerup Håndbold, Ballerup Taekwondo, Ballerup Tennis, Grantoften 
Badminton, Lokalmotion, Måløv Badminton, Måløv Idræts Forening, 
Rosenlund Volley, SIF Badminton, SIF Håndbold Gymnastik og Triton  
(i alt 14 foreninger / 17 personer). 

 
3. Formandens beretning 

Velkommen til vort repræsentantskabsmøde. Det er nu 57. år, der 
aflægges beretning for. 

 
Der er stadig ikke sket det store for at få samarbejdet i gang mellem 
Foreningslivet – Kommunen – Skolerne. 
Kommunen har endnu ikke taget stilling til, hvad de vil. 

 
BMSI vedtog at indstifte en pris til fejring af det gode arbejde, der gøres 
ude i vores medlemsforeninger. Titlen på prisen er som bekendt:  BMI’s 
Ildsjælspris og gives til en person, der i løbet af året har gjort en 
ekstraordinær indsats. Den første pris gik, som vi lige har overværet til 
Karina Blomberg fra Måløv Idrætsforening. Karina fik overrakt prisen af 
Uffe Mortensen fra MIF, et beløb på kr. 3.000,00 og en vase med 
gravering. 

 
Vi har i løbet af året diskuteret halfordelingsreglerne fra september 
2015, og i den forbindelse er vi kommet med en udtalelse omkring de 
ændrede betingelser til Kultur & Fritid samt Kultur- og Fritidsudvalget. 
Med hensyn til en eventuel ændring ønsker kommunen at vente 1 år 
med evt. at evaluere reglerne. De vil se, hvordan det næste år forløber 
med de flere haltimer, der er kommet i forbindelse med købet af UCC-
hallen. Til gengæld vil det fremover være sådan, at eventuelle sager vil 
blive fremlagt for BMSI og Folkeoplysningsudvalget, inden de bliver 
vedtaget.. 

 

 

Ballerup Måløv Skovlunde Idrætsunion 



 

Referat: Repræsentantskabs- og bestyrelsesmøde 28.02.2017 Side 2 af 4 

 
 
Der har lige været halfordelingsmøde for 2017-18, vi var færdige ca. kl. 
20.30, og der har pt. ikke været indsigelser. Det er vist første gang, det 
er sket. 

 
I forbindelse med den nye Idrætspolitik blev vi bedt om at komme med 
et høringssvar. Her fremhævede vi specielt 2 punkter: 

 
1. Det nære samarbejde mellem foreningslivet, skoler og 

institutioner. 
I lyset af de udfordringer, der har været med implementering af 
skolereform og arbejdstidsreform, har vi fuld forståelse for, at der 
har været pres på ressourcerne i skolesystemet. Det er 
unionens håb, at der fremover bliver bedre muligheder for 
samarbejde – meget kan gøres direkte mellem de enkelte 
foreninger og skoler/institutioner, men centrale tiltag vil kunne 
hjælpe processen på vej. 

 
2. Styrke samarbejdet med Brugerråd og Paraplyorganisationer. 

Fra BMSI’s side tilbyder vi os meget gerne til at assistere ved en 
styrkelse af dette samarbejde. Vi er overbevist om, at et udvidet 
samarbejde kan føre til bedre udnyttelse af ressourcer (både hos 
kommunen og i foreningslivet) og en større tilfredshed hos 
brugerne. Det vil også skabe bedre rammer for samarbejde 
mellem foreningerne bl.a. i form af fleksible idrætstilbud og 
opstart af aktiviteter, som ikke kan løftes af den enkelte forening. 

 
Vi har deltaget i Kultur- og Fritidsudvalgets foreningsmøde, den årlige 
Generalforsamling hos IHR og IHR’s konference på Kollekolle samt 
kommunens årlige Nytårskur. 

 
Vi siger tillykke til de foreninger, der har vundet Mesterskaber og med 
oprykninger i 2016. 

 
Til slut vil jeg takke medlemsforeningerne, FU og vore 
samarbejdsorganisationer for samarbejdet i det forløbne år. 

 

 Beretningen blev herefter taget til efterretning. 
 

4. Regnskabet 2016 

 Efter omdeling af regnskabet og et enkelt opklarende spørgsmål, blev det 
taget til efterretning. Regnskabet udsendes med referatet. 

 
5. Fastsættelse af kontingent 

 Kontingent uændret. 
 

6. Indkomne forslag – herunder 
a)  Optagelse/Udmeldelse af medlemmer 

o SIF Petanque er efter eget ønske udmeldt pr. 31. dec. 2016. 
b)  Arbejdsplan for det kommende år 

o Årets arbejdsplan fremgår i store træk af beretningen, men der var 
ønske fra flere foreninger om, at BMSI skulle være obs. på 
rengøring af hallerne (se under eventuelt). 

 

 

Ballerup Måløv Skovlunde Idrætsunion 



 

Referat: Repræsentantskabs- og bestyrelsesmøde 28.02.2017 Side 3 af 4 

 
 

 7.  Valg til Forretningsudvalget 
a) Formand (2018)  Helge Friis – ikke på valg  
b) Næstformand (2017)  Karsten Friis – Genvalgt 
c) Kasserer (2018)  Preben Nielsen – ikke på valg 
d) Sekretær 2018)  Solveig Petersen – ikke på valg 
e) Repræsentant (2017)  Uffe Mortensen – Genvalgt 

                           Valg af Revisorer (hvert år) 
a) 1. Revisor   Vita Larsen – Genvalgt 

2. Revisor  Birgitte Dellgren – Genvalgt 
b) Revisorsuppleant  Per Enevoldsen – Genvalgt 

 
 8.  Eventuelt – herunder kan alt diskuteres, men intet besluttes 

 Ballerup Atletik oplyste, at man i samarbejde med Team Ballerup, Triton 
og DCR arrangerer Ballerup Duatlon 2017 den 10. juni - RUN-BIKE-RUN 
og omdelte en folder med information om dagen (se vedhæftede folder). 
Se også på: www.triatlonballerup.dk   

 Der var forslag om, at FU opsøger nogle udvalgte medlemsforeninger, 
som man ikke ser til møder, og tog en ”diskussion” op med dem i deres 
egne lokaler og fortalte lidt om hvad BMSI er og står for. 

 Der var også forslag om, at BMSI evt. indstifter en ”Aktivpris”. 

 Der var enighed fra vore medlemmer om, at rengøringen i hallerne var 
meget mangelfuld, Der bør være mindst 3 x rengøring om ugen. I 
Skovlundehallen vil man forsøgsvis gøre rent på toiletterne sent på 
eftermiddagen. 
På Rugvænget Skole er der meget ofte slæbt græs med ned i 
svømmesalen. Vi tager det op på Brugerrådsmødet i marts. 
Evt. mangler og fejl i hal/toiletter må ofte indberettes af foreningerne, da 
skolerne ikke selv gør det. 

 Vi skal i BMSI overveje, om der skal indføres en ”Ungpris” udover 
Ildsjælsprisen. 

 
 
 

Referent: Preben Nielsen 

 Udsendt: 28. marts 2017 
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Referat: Bestyrelsesmøde 28. februar 2017  
(umiddelbart efter repræsentantskabsmødet) 

 
Efter en opdatering (tastefejl) af årstallet fra 2013 til 2017 kunne mødet starte. 

 
 
Dagsorden i henhold til lovene: 

 
1. Valg af dirigent 

 Formanden ledede mødet. 
 

2.   Valg af udvalgsmedlemmer til Jubilæumsfond 
               Finn Overby, SIF Badminton 

Gustav Blomberg, Måløv Idræts Forening 
Bjarny Hansen, Grantoften Badminton 
(Desuden er BMSI’s formand automatisk i udvalget) 

 Der var genvalg af alle ovennævnte. 
 
 

3.   Eventuelt – herunder fastsættelse af dato for næste møde 

 Det beklages meget, men et punkt i ovennævnte dagsorden var desværre 
faldet ud; Godkendelse af referat fra 23. november 2016. Det kan (måske) 
klares på bestyrelsesmødet den 23. maj 2017? 

 

 Dato for alle årets bestyrelsesmøder 
 Tirsdag, den 23. maj 2017 
 Onsdag, den 23. august 2017 
 Torsdag, den 23. november 2017 

 
 

 

Referent: Preben Nielsen 

 Udsendt: 29. marts 2017 

 
 

 
OBS: Der skal gøres opmærksom på, at tilmelding til konferencen ”SOM RINGE I VANDET” på 
Tapeten lørdag den 29. april går lidt trægt. Der er stadig ledige pladser (se vedhæftede). 
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